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WETHOUDER NEEMT PETITIE IN ONTVANGST TEGEN GEBRUIK CENTRAAL VELD 

VOGELWIJK ALS BOUWTERREIN  

Maandag 17 april om 16.00 uur neemt wethouder Ashley North bij de ingang van het 
bouwterrein aan de Leeuwerikstraat in de Vogelwijk een petitie “Red ons speelveld” in 
ontvangst. De petitie is ondertekend door bijna 150 ongeruste wijkbewoners. Verder is 
er een protestactie van de kinderen in de wijk en loopt er ook een aantal 
bezwaarprocedures voor behoud van het centrale speelveld, dat onverwacht wordt 
omgevormd tot een terrein voor opslag van bouwmaterialen. 
 
De Vogelwijk voelt zich overvallen door het onverwachte besluit van de gemeente het centrale 
speelveld voor opslag van bouwmateriaal in te richten. De wijk vraagt de gemeente om daar per direct 
mee te stoppen en werk te maken van een meer geschikte locatie, zoals op het gemeentelijk 
nabijgelegen DZB-terrein. De wijkbewoners zien graag dat het veld voor Koningsdag 2023 weer 
volledig als speelveld beschikbaar is. De wijk vraagt de gemeente voortaan vroegtijdig te overleggen en 
te communiceren over alle relevante aspecten die met de wijkvernieuwing te maken hebben.  
 
Waar wijkbewoners recreëren en kinderen veilig kunnen spelen 
Het centrale grasveld is het hart van de wijk, waar de wijkbewoners recreëren, elkaar ontmoeten en 
waar de kinderen vrij, en vooral ook veilig, kunnen spelen. Juist het gezamenlijk gebruik van deze 
plek, vooral ook door (jonge) kinderen bepaalt het sociale karakter van de wijk. Andere speelruimte is 
zeer schaars, omdat de hele wijk op de schop gaat. En dat gedurende minstens een jaar lang.  
In de aanloop naar het project heeft de wijk intensief overleg gevoerd met de gemeente over de 

herinrichting, het groen en de verkeersplannen. Ook heeft de buurt veel input geleverd via digitale 

sessies en is een eigen enquête massaal ingevuld. Samen met de gemeente is veel bereikt en de wijk 

was dan ook blij te constateren dat de participatie goed heeft gewerkt en suggesties zijn overgenomen. 

Nu het op de uitvoering aankomt, kiest de gemeente zonder overleg voor het centrale veld als locatie 

voor opslag van materialen.  

Onrust had kunnen worden voorkomen 
Er is in het voorafgaande participatietraject niet gecommuniceerd over het gebruik van het centrale 
veld in de wijk als opslag van bouwmaterialen. Eind 2022 was bij de gemeente bekend dat de 
aannemer het grasveld zou gaan gebruiken als bouwterrein. Dat is pas begin april met de wijk 
gecommuniceerd door middel van een nieuwsbrief. De opslag van bouwmaterialen midden in een 
woonwijk leidt tot gevaarlijke situaties door het vrachtverkeer en de vele vervoersbewegingen, die dat 
met zich meebrengt. De verkeerssituatie in de wijk is hier niet op berekend.  
 
De gemeente had veel onrust  kunnen voorkomen door de verschillende alternatieven grondig te 
onderzoeken en de wijk daarbij te betrekken. Met een goede onderbouwing was er meer begrip 
geweest als uiteindelijk was gebleken dat het centrale veld de beste locatie was, met de minste 
schadelijke gevolgen. Het is nu niet duidelijk of de belangen van de wijkbewoners voldoende zijn 
meegewogen in het besluit van de gemeente.  
 
De bewoners zijn van harte bereid mee te denken en samen te werken, om een succes van de 
wijkvernieuwing te maken.   
 


